
Skolebestyrelsesmøde 

Kirke Hyllinge skole  

Tirsdag den 11.marts 2020 kl. 18.30-20.30 

Deltagere: 
Lars Peter Nielsen, Martin Behrendt Bøtkjær, Louise Damgård Hansen, Thomas Ib Munk-Nielsen, Mette 
Duus, Louise Marqvertsen, Steven Esp Nielsen, Ole Valdau, Tina Fuglsig Laurdisen, Trine Nissen, Kirsten 
Bach, Lotte Jensen, Line Grenick (9.årgang) (afbud) og Altina Muslija (8.årgang) (afbud) 
 
Gæst: Danielle 8.årgang (elevrådsrepræsentant) 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat  

 

2. Elevrådet v. Danielle 8.årgang  

 

- Tilbagemelding omkring Skolefesten. Super god fest, godt arrangeret af elevrådet, igen ballade. .  

- Pilotprojekt: Læsning m. to- sprogede elever. De ældste elever læser i faglig læsning (en dag om 

ugen) med de yngste to-sprogede elever, hvor de store hjælper med både ordforråd og forståelse.  

- Fælles elevrådsarbejdet og Fælles elevrådsdag den 17.april 

Danielle fra 8t blev valgt til formand for det fælles elevråd og Rasmus K fra 8u blev valgt til 

næstformand.  

 

3. Økonomi  

Tages op på mødet 15. april, det endelige budget er ikke fastlagt endnu.  

 

4. Information omkring Kapacitetsanalyse, udskolingsbygningen samt påbud v. ALR/LPN 

Møde med Helle Dydensborg, Lars Peter og skolens ledelse. Lars Peter orienterede. 

 

5. Kort opfølgning fra sidst i forhold til det videre arbejde med værdier/gensidige forventninger 

(Se bilag 1 med konkrete input fra sidst) v. ALR 

De ændringer vi talte om på sidste bestyrelsesmøde, er ført ind i dokumenterne, og de tages med til 

LU 31. marts. Der nedsættes en lille arbejdsgruppe der kan arbejde videre med at revidere 

dokumenterne – repræsentanter fra skolen og en enkelt fra skolebestyrelsen (Louise H) vil udgøre 

denne arbejdsgruppe.  

 

6. Drøftelse omkring Kommunikationsværdier på Kirke Hyllinge Skole.  

LPN starter med et lille oplæg. Opfordring til at alle fra bestyrelsen deltager i en brainstorm i forhold 

til værdier for kommunikation, og hvordan man kan inddrage resten af forældregruppen i forhold til 

dette. Facebook er et godt eksempel på et meget direkte kommunikationsforum, som ind imellem 

kopieres til de beskeder der sendes fra forældre til lærerne.  

Hvor afleveres hvilken besked på Aula.  

Skal der svares på ”fælles beskeder” fra lærerne til hele klassens forældre? 

Vi starter arbejdet næste gang med en brainstorm omkring nogle af alle disse ting. 

Både niveau af kommunikation og tonen i kommunikationen.  

 

7. Kort opfølgning på skolens bidrag til Kvalitetsrapporten 2018- 2019  

Der er ændret ganske få ting i forhold til det udkast, som bestyrelsen har set. 

 

8. Orientering omkring nationale test på KHS skoleåret foråret 2020 (hvis ALR har fået info) 



De 20% dårligst præsterende skoler skal gennemføre testene, med mindre KB beslutter noget andet. 

Vi afventer at KB har haft punktet på dagsordenen. 

 

9. Orientering omkring information fra Lejre Kommune i forhold til Coronavirus 

Skriv fra kommunen er lagt på Aula. Vi følger Lejre Kommunes retningslinjer. 

 

10. Skolebestyrelsens synspunkter i forhold til ferie uden for skoleferier. 

Henstille til, at børnene holder ferie så vidt muligt i skolernes ferie.  

Forslag om, at man som skoleledelse svarer, at man henstiller til, at ferien foregår i skolernes ferie, 

men at det er forældrenes eget valg.  

Det er også en kultur, og det kan være en udfordring i forhold til skolearbejdet, fx ved gruppearbejde. 

 

 

11. Medarbejdertrivsel – Orientering 15 min  

 SFO og Klub:  

Ahmad, 29 år, 12 ugers praktik fra pædagoguddannelsen.  

En medarbejder er sendt hjem i forhold til Corona som forebyggende foranstaltning. 

En medarbejder er afventende hjemme i forhold til familemedlem.  

Klubben er tilbage alle sammen.  

Der er tur til Lalandia der gennemføres i kommende weekender. 

 Undervisning:  

Lærerne har det godt. Der er lidt overskud, de fleste er tilbage på arbejdet.  

Afventende i forhold til lokaler.  

Corona takles fint, og der tales fint om det med børnene i klasserne og medarnejderne 

imellem. 

 Fraværsstatus:  

Stort set fuldtallige, to har stadig lidt delvis sygdom.  

  

12. Nyt fra skole/SFO/bestyrelsesformand – 10 min 

Lars Peter gav et oplæg i Ammershøj børnehave omkring skolestart og forældrerollen. En enorm 

efterspørgsel på principper og regler og rammer. Italesættelse af konflikter og konfliktløsning – 

antiskrøbelighed hos børn.  

 

13. Eventuelt 

 

14. Punkter til fremtidige møder  

 

Punkt 10 tages op igen, skolen medsender det forslag til svar, som tidligere har været brugt ved ønske 

om ferie udenfor skolernes ferie. Ledelsen tilretter forslaget inden 

 

 

Kommunikation tages op igen på næste bestyrelsesmøde..  


